
Tanum Vel 
Referat Årsmøte Tanum Vel 30.11.23 Tanum Kirkesenter 

Til stede: Styret ved Jon Huse, Ludvig Daae og Ragnhild Sprovin. Anne Lycke hadde 
sykefravær. Ca 15 medlemmer for øvrig. 

Presentasjoner 

Henriete Seyffart fra Bærum kommune Natur, frilu�sliv og naturmangfold orienterte om 
planene for frilu�liv og �lretelegging i vårt område. Gangveien langs Vestmarkveien fra 
Sopelimskroken �l Katås er i slu�asen når det gjelder planlegging, oppstart forhåpentligvis i 
2024. 

Vannverket ved Jon Mobråten og Bjørn Skjevdal orienterte om arbeidet som er gjort på 
Vannverket på Katås, hva som gjenstår og hvordan det hele skal fungere. Et stort og vik�g 
anlegg for befolkningen i Asker og Bærum som skal skaffe oss rent drikkevann. 

 

 Årsmøtets ordinære saker: 

1. Valg av ordstyrer, referent og to til å signere referatet 
Det ble enstemmig valgt: 
Ordstyrer: Jon Huse 
Referent: Ragnhild Sprovin 
Til å signere referat: Fie Daae og Yngvar Bugge 
 
2. Godkjenning av innkalling og agenda  
Enstemmig godkjent. 
 
3. Styrets årsberetning  
Enstemmig godkjent. 
 
Diskusjon og �lleggskommentarer fra møte: 
Tanum Vels hjemmeside bør �l enhver �d være oppdatert når det gjelder aktuelle saker. 
Vellet bruker også Facebook og Tanumfolk som informasjonskanal. 

Antall betalende medlemmer for 2022 ca. 23 stk ble kommentert. Vellets 
kommunikasjonsform kan forbedres, se avsnitet over. I 2022 delte styret ut skri�lig info i alle 
postkasser, en nokså kostbar og krevende metode. Forslag �l nye vervemetoder motas med 
takk. 

Østre Jong: Bærum kommune planlegger evt skoletomt på Østre Jong/Bjørnegård. Det kan i 
så fall åpne for at kommunen kjøper Østre Jong med tanke på fram�dig behov. 

Det ble hevdet at Tanum Vel anses som et «nei-vel». Styret mener dete er en foreldet myte. 
Se for øvrig årsrapporten hva vellet bidrar med. 



Det ble kommentert at årsmøtet som vellets høyeste organ bør ha prinsippdebater der 
vik�ge saker avgjøres. 

Trafikksaker: Per Chris�ansen orienterte om alt arbeidet med trafikksaker, bl.a 
Billingstadveien og gangvei ned �l Skustadgata. Fylket og kommunene Asker og Bærum viser 
�l hverandre, og ingen�ng blir gjort dessverre. Det står ikke på arbeidsinnsats fra Vellets side. 
Fotgjengerfelt ved Staversleta er også en sak som ikke er løst. 

Gangvei langs jordet innenfor Tanumveien vil ble fremmet som sak i Bærum kommune på 
nyt. Saken er �dligere avvist av Tanum Vel og av Bærum kommune.  

4. Regnskap 2022 
Ingen kommentarer fra revisor. Enstemmig godkjent. 
  
5. Økonomioversikt / Budsjett 2022 
Tat �l eterretning. 
 
6. Styrets forslag til arbeidsprogram for 2024 
Tat �l eterretning. 
 
7. Saker meldt inn fra medlemmene 
Ingen saker meldt inn. 
 
8. Valg av leder, styremedlemmer, kasserer / revisor, valgkomite  
Det ble oppfordret �l å melde seg som nye medlemmer i styret. Ingen nye. 

Det sitende styret ble enstemmig gjenvalgt.  

 

Referent Ragnhild Sprovin 

Jong, 1.12.23 

 

  

 


